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MVDr. Hrdlík: 

Konečne ma interpeloval občan. Neviem, či to je bývalý priateľ pána Tomka, ale on raz už tu 

predniesol interpeláciu, jedná sa o Rastislavovu ulicu, bývala Fučíkova za Tokajom. Tam 

chodia ľudia z toho sídliska Sever, a  neviem, či to aj pani dr. Čeplíková to nehovorila, to už 

bolo niekoľkokrát hovorené. Tam tí ľudia chodia ráno dosť veľkou rýchlosťou. Volal mi ráno, 

že skoro mu decko prešlo, dneska ráno konkrétne. Neviem, jak to budeme riešiť, tam je 40-

tka, ale tí ľudia to neakceptujú, ráno, keď ide do roboty sa ponáhľa, oči zatvorené a ide. To už 

bolo niekoľkokrát, Martin sa k tomu vyjadroval, ale ako to znížiť, jak obmedziť tú rýchlosť, 

značka nestačí. Buď nejaké retardery, alebo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Skúsenosti s retardermi máme z Ulice Čsl. armády a vieme, ako boli riešené následne, tzn., 

boli zdemontované na požiadanie tam žijúcich obyvateľov, pretože spôsobovali otrasy, ktoré 

zároveň potom spôsobovali poruchu aj statiky domu, bolo to v nedávnej minulosti. V tomto 

prípade je jedinou možnosťou, ide o jednosmernú ulicu, robiť pravidelné kontroly, a merania 

tohto úseku, alebo nejaký nástroj, ktorý šoférov donúti, aby neprekračovali rýchlosť.  

 

MVDr. Hrdlík: 

To nebude robiť mestská polícia? Štátna polícia, hej.  

 

PhDr. Čižmár: 

Je to v kompetencii, čo sa týka dohliadania a rýchlosti vozidiel na tomto úseku merania, na 

tomto úseku je to v kompetencii polície. Túto požiadavku budeme vznášať neustále, pokiaľ 

takéto podnety zo strany občanov sa budú objavovať aj naďalej.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Alebo nejakú fotopascu, len tak rozmýšľam nahlas. 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 


